
 

HJERTESTI I SKAGEN 
Danmarks nordligste hjertesti, Danmarks mindste hjertesti, måske Danmarks smukkeste hjerte sti. 

Det var mødt 75. op til indvielsen, lederen for Sundhedscentrene Helle Yding Kooij bød             

velkommen, Næstformand i Sundhedsudvalget Irene Hjortshøj, skovridder Jesper Blom Hansen 

og jeg holdt en kort tale, Susanne Højrup om hendes ide ”Lær at gå til Købmand” og så blev stien 

indviet, jeg gik ikke fra ved mellem stien, så det blev til en km., Karen og Kai ventede på mig, jeg 

kom ind som sidste mand. For os som ikke kan gå så langt, er det ønske stien til genoptræning. 


